Anmeldung zum / Participation of / Theorietag 2017 in Bonn

Name / Surname: ____________________________

(Middle name: ____________________________)

Rufname / First name: __________________________

Anschrift / Affiliation: _________________________

Die obigen Angaben erscheinen auf dem Namensschild / These data are displayed on your name tag.


Geplante Ankunft, Tag und Zeit / Planned arrival, day and time: _____________________

Geplante Abfahrt, Tag und Zeit  / Planned departure, day and time: _____________________


Ich möchte einen Vortrag auf dem Theorietag Automaten und Formale Sprachen MO / DI halten: O 
I like to give a talk within the Theorietag Automata and Formal Languages MON / TUE: O 

Bitte dran denken: 
Schicken Sie uns die mit unseren LaTeX-Macros vorbereitete Zusammenfassung (bis zu vier Seiten) rechtzeitig zu!
Die Sammlung der Zusammenfassungen wird als Technischer Bericht erscheinen.
Es gibt keinen formalen Begutachtungsprozess.

Please be reminded:
Send us your abstract, prepared with our LaTeX-Macros (up to four pages) in due time.
The abstract collection will appear as a Technical Report. There is no formal refereeing.


Ich möchte kurz berichten, wie bei uns momentan Automaten und Formale Sprachen im Bachelor- oder Masterbereich unterrichtet wird bzw. was wir für die Zukunft planen (DO).  O 

I like to briefly report on the situation of teaching of Automata and Formal Languages in bachelor and master studies, possibly including plans for the future (THU).   O 



